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بحث مذاکرات هسته ای نباید به کوچه و بازار کشیده شود

امام جمعه شهرستان بناب نیز در خطبه های نماز جمعه این شهرستان با بیان اینکه آنهایی که با نفس توافقات و

مذاکرات هسته ای کشمکش دارند در برابر ولایت بی ادبی می کنند و این نوعی خسارت و جسارت است، گفت: بحث

مذاکرات هسته ای نباید به کوچه و بازار کشیده شود.

امام جمعه شهرستان بناب نیز در خطبه های نماز جمعه این شهرستان با بیان اینکه آنهایی که با نفس توافقات و مذاکرات
هسته ای کشمکش دارند در برابر ولایت بی ادبی می کنند و این نوعی خسارت و جسارت است، گفت: بحث مذاکرات هسته ای

نباید به کوچه و بازار کشیده شود.
حجت الاسلام شیخ مصطفی باقری بنابی با اشاره به اینکه بنده به نتایج توافق و برجام کاری ندارم و تاکنون نیز در این ارتباط
صحبت نکرده ام، ادامه داد: بنده نمره قبولی و یا نمره مردودی نیز به نتایج این مذاکرات نمی دهم ولی بحث این مذاکرات
نبایستی به کوچه و بازار کشیده می شد که متأسفانه این اتفاق افتاد و اینها اسرار نظام هستند و متأسفانه هر کسی در تأیید و

یا تکذیب این مذاکرات صحبت می کند.
وی تصریح کرد: ما با ولایت فقیه بیعت کردیم، ولایتی که در اختیارش تیم های متخصص قرار دارند و فصل الخطاب رهبری

است، نه فلان گروه، فلان روزنامه و یا فلان حزب سیاسی.
رئیس شورای فرهنگ عمومی بناب با تأکید بر اینکه باید در تمام مراحل زندگی گوش به فرمان رهبری باشیم، گفت: قطعاً آن

موقع است که نظام اسلامی دوام پیدا خواهد کرد.
حجت الاسلام باقری بنابی افزود: در عالم سیاسی انتقاد کردن مانع ندارد ولی تا چه حد، لذا وظیفه تک تک ماست که زبانی و
عملی تابع ولایت باشیم و در راستای اهداف رهبری قدم برداریم، آنهایی که به ولایت مطلقه فقیه معتقد و پای بند هستند، باید

در عمل نیز آن را ثابت کنند.
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